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Abstract (en)
The vehicle has a body (3) extending longitudinally and delimiting few chambers interiorly. A lateral door (34) is extended from longitudinal ends of
the vehicle. The door is longitudinally arranged between two chambers equipped with seats to which it permits to access. The lateral door is placed
in a manner to define two chambers of length with same order of size. An independent claim is also included for a convoy comprising several railway
vehicles.

Abstract (fr)
Ce véhicule ferroviaire comprend : une caisse (3) s'étendant longitudinalement et délimitant intérieurement des salles (14, 18), des sièges (30)
disposés dans les salles (14, 18), des moyens (32) d'identification des sièges (30), des moyens (36) d'identification du véhicule, et au moins une
porte latérale (34) d'accès aux salles (14, 18). La porte latérale (34) est une porte intermédiaire éloignée des extrémités longitudinales (6) du
véhicule (2) et disposée longitudinalement entre deux salles (18) munies de sièges auxquelles elle permet d'accéder. <IMAGE>
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